
DESCRIPTION 

The textbook for this class will use (阳阳中文对话版第六册） 

1.中级课程，6-7年级学生适用，完成第 6册，达到 YCT4级/HSK3级水平。 

2.认读 120个生字和 122个双音节词，阅读 12篇课文并讲述课文内容。 

3.表达感受；表达和理解具体的要求或观点；表示欢迎、祝贺等。 

4.能较流利地用中文交流；初步了解和比较世界习俗、文化的异同。 

5.能与老师或同学互动，完成课堂练习；能独立完成每日家庭作业。 

“Young Chinese-Developing Speaking Skills, Level 6. You can order the textbook at: 

https://www.youngchinese.com/store/133 

If you want take a look about the book, you can go to the Young Chinese 

websitehttps://www.youngchinese.com/course/explore/young_speaking 

 

Young Chinese–Developing Speaking Skills, which consists of 11 levels, is targeted at learners from a non-

Chinese or non-Asian cultural background. It is ideal for a bilingual classroom setting. This edition places 

more emphasis on the communicative functions by putting “listening and speaking before reading and 

writing”. Upon completion of this course, participants will have no language problem studying, working 

and living in China. 

全系列共 11 册，适合非中文背景的双语班学生使用。“对话版”强调中文学习的实用性，注重语言

的交际功能，采取“听说领先，读写跟进”的教学原则。学完全系列课程，满足在中国生活、学

习、工作的语言需求。 

 


